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e satirical magazine, Charlie Hebdo.



Lire la déclaration en francais
Following the terrorist attack today at the Paris offices of the satirical magazine, Charlie Hebdo, the Archbishop of Canterbury, Justin Welby, said:

“This is an act of the most extraordinary brutality and barbarity. This violence is demonic in its attack on the innocent, and cowardly in its denial of

the basic human right of freedom of speech.

"The people of France, a country in which | have lived, which | know and love, will rise courageously above the challenge of this vile attack and

continue to demonstrate strength and confidence arising out of their great history.

“Our prayers and thoughts are especially with those who have been killed and injured and their families. | pray also for those involved in

pursuing the terrorists.”

Francais:

L’'archevéque de Canterbury condamne l'attentat a 'larme au journal Charlie

Hebdo comme barbare

A la suite de l'attentat terroriste, aujourd’hui, aux bureaux du journal satirique, Charlie Hebdo, I'archevéque de Canterbury déclare:

"Ceci est un acte d'une brutalité et barbarie extréme. Cette violence est diabolique, attaquant des innocents et déniant lachement le droit

fondamental de liberté d'expression.

"Le peuple francgais, un pays ou jai habité, que je connais et que jaime, émergera courageusement au-dela du défi de cette affreux attentat et

continuera a réagir avec la force et la témérite, ressortant de leur illustre passé.

"Nos prieres et pensées sont particulierement tournées vers ceux qui ont été tués et blessés, ainsi que leurs familles. Je prie également pour

ceux qui sont a la poursuite des terroristes."
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